

## **BELI DAN DERMA**

*Sertai kami untuk membantu golongan yang terjejas dan memerlukan akibat daripada penularan wabak Covid-19 melalui pembelian barangan Tesco dan Mondelez pada bulan Ramadhan dan Syawal yang bakal menjelang.*

Sepanjang tempoh bermula daripada 3 April sehingga 11 Jun 2020, bagi setiap pembelian sebanyak RM30 mana-mana barangan jenama Tesco dan Mondelez yang terpilih (Cadbury, Jacobs, Tiger, Chipsmore, Oreo, Twisties dan belVita) di semua stor Tesco, Tesco Online Lazada atau Shopee, sebanyak RM1 daripada setiap pembelian itu akan didermakan kepada **Tabung Kiriman Ikhlas**. Hasil derma yang terkumpul akan ditukarkan kepada barangan makanan seperti beras, minyak masak, makanan dalam tin (seperti tuna), biskut lemak, biskut sarapan cereal, susu, madu dan minuman pra-campuran, sebelum ia diagihkan kepada penerima sumbangan Food Aid Foundation di seluruh Semenanjung Malaysia dalam tempoh tersebut sehingga bulan Julai 2020.

### **TERMA DAN SYARAT**

Pihak penganjur berhak untuk menukar terma dan syarat kempen ini pada bila-bila masa mengikut keperluan tanpa notis.

### ***MAKLUMAT KEMPEN***

Kempen Tabung Kiriman Ikhlas ("**Kempen**") ini dianjurkan oleh Tesco Stores (Malaysia) Sdn Bhd (No. Syarikat 200001018812(521419-K) ("**Penganjur**") dengan kerjasama Mondelez Malaysia Sales Sdn. Bhd. (No. Syarikat 536551-W) dan Food Aid Foundation. Kempen bermula daripada 23 April 2020, 12:00 am dan berakhir pada 11 June 2020, 11:59 pm ("**Tempoh Kempen**").

Penganjur berhak untuk menukar, melanjut, menggantung atau menghentikan kempen ini di atas budi bicara penganjur atau sekiranya kempen ini tidak dapat dijalankan di atas sebab-sebab tertentu. Pemberhentian atau penggantungan kempen ini juga tidak akan disertai dengan sebarang tuntutan daripada Peserta.

### ***MEKANISME KEMPEN***

1. Bagi setiap pembelian minimum sebanyak RM30 untuk mana-mana barangan jenama Tesco yang dijual di Tesco Stores (Malaysia) Sdn Bhd ("**Tesco**"), Tesco Online, Lazada atau Shopee, di dalam satu resit sepanjang Tempoh Kempen, sebanyak RM1 akan didermakan oleh Tesco kepada Tabung Kiriman Ikhlas (dana).
2. Bagi setiap pembelian minimum sebanyak RM30 untuk barangan terpilih jenama Mondelez (Cadbury, Jacobs, Tiger, Chipsmore, Oreo, Twisties dan belVita) di Tesco Stores (Malaysia) Sdn Bhd ("**Tesco**"), Tesco Online, Lazada atau Shopee, di dalam satu resit sepanjang Tempoh Kempen, sebanyak RM1 akan didermakan oleh Mondelez kepada Tabung Kiriman Ikhlas (dana).
3. Dana yang terkumpul akan ditukarkan kepada barangan makanan seperti beras, minyak masak, makanan dalam tin (seperti tuna), biskut lemak, biskut sarapan cereal, susu, madu dan minuman pra-campuran.

4. Set barangan makanan ini akan dikumpulkan oleh Food Aid Foundation daripada Tesco untuk diagihkan kepada penerima sumbangan di seluruh Semenanjung Malaysia. Senarai penerima sumbangan terdapat di dalam Appendix A.
5. Tesco dan Mondelez masing-masing akan menderma sebanyak maksimum RM100,000 daripada jumlah keseluruhan dana Kempen tertakluk kepada Seksyen 1 dan 2 di atas.

Appendiks A – Penerima Sumbangan Yayasan Bantuan Makanan

No.	Nama Rumah Kebajikan	Negeri
1	Pemulihan Dalam Komuniti (PDK) Aroma Kasih - Daerah Seberang Perai Utara	Penang
2	Pertubuhan Permata Al Mahabbah (anak yatim) Alma - Daerah Seberang Perai Tengah	Penang
3	Pertubuhan Permata Al Mahabbah (anak yatim) Jawi - Daerah Seberang Perai Selatan	Penang
4	Ma'had Tahfiz Al Quran Kasyfu Al Ulum - Daerah Timur Laut	Penang
5	Pemulihan Dalam Komuniti (PDK) Permatang Damar Laut - Daerah Barat Daya	Penang
6	Rumah warga emas sri kenanga Pengkalan Chepa	Kelantan
7	Rumah kebajikan anak yatim dan dhuafa' likbanatbsiti aminah (raysa)	Kelantan
8	Rumah kebajikan anak yatim dan dhuafa' lilbanat darul huffaz	Kelantan
9	PJ Caring Home	Selangor/KL
10	Rumah Amal Cahaya Tunku Ampuan Rahimah	Selangor/KL
11	Rumah Kita	Selangor/KL
12	Lovely Home	Selangor/KL
13	Pusat Jagaan Kanak-kanak cacat	Selangor/KL
14	Monfort Boys Home	Selangor/KL
15	Yayasan Sunbeam	Selangor/KL
16	Little Sister of Poor	Selangor/KL
17	Ti-Ratana Welfare Society	Selangor/KL
18	Rumah Pengasih Warga Prihatin	Selangor/KL
19	Rumah Victory	Selangor/KL
20	Rumah Bimbingan At Taqwa	Selangor/KL
21	Pertubuhan Kebajikan Pusat Jagaan Lotus	Selangor/KL
22	Persatuan Kebajikan Siti Nor Aini	Selangor/KL
23	Pertubuhan Kebajikan Yesuvin Mahligai	Selangor/KL
24	Persatuan Kebajikan Rita	Selangor/KL
25	BOAS Home	Selangor/KL
26	Tong Sim Centre	Selangor/KL
27	Pertubuhan dan Kebajikan Anak Yatim Darul Izzah	Selangor/KL
28	Pusat Jagaan Mahmudah	Selangor/KL
29	Sheperd Centre Foundation	Selangor/KL
30	Pusat Jagaan Warga Emas Nur Ehsan	Johor
31	DAYA (Pertubuhan Kebajikan Anak-anak Yatim Batu 9, Kedah)	Kedah
32	Pusat Pemulihan Dalam Komuniti (PDK) Batu Gajah	Perak
33	Rumah Orang-Orang Tua Islam Seri Payung, Kg. Ara Payung, Batu Gajah	Perak
34	Rumah Anak Yatim Karai	Perak
35	Rumah Orang Tua, Bukit Larang, Telok Mas.	Melaka
36	Rumah Seri Kenangan Cheng	Melaka
37	Madrasah Huffaz Ulul Albab, Bandar Sri Sendayan	N. Sembilan
38	Pusat Jagaan Kesayangan Ulul Albab	N. Sembilan